
Schriftelijke vraag: 

Vraagnummer: S-577

Datum indiening: 14 oktober 2021

Onderwerp: locatie blaashal

Naam indiener: Henk Vreman

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 

Inleiding/Aanleiding 

Nu de voorzieningenrechter in afwachting van het besluit van het college op het advies van 
de bezwaarschriftencommissie de tijdelijke vergunning voor een blaashal achter de aan de 
Rijksweg Zuid gelegen woningen, heeft opgeschort en daarmee de aanleg van de blaashal 
voorlopig van de baan is, rijzen er bij ons vanwege de urgentie de volgende vragen.

Onze vragen 

1. Wat gaat het college (de gemeente) in het kader van haar wettelijke zorgplicht voor 
bewegingsonderwijs, gedurende de wintermaanden doen om op een verantwoorde 
manier het bewegingsonderwijs doorgang te laten vinden? 

2. Kan het college anders gezegd antwoord geven op de vraag hoe groot het 
accommodatie-probleem voor het bewegingsonderwijs nu werkelijk is en of er niet per 
school naar een andere (kleinschalige)  oplossing kan worden gekeken?

Het kan toch niet zo zijn, dat kinderen helemaal geen bewegingsonderwijs krijgen en 
in plaats daarvan vrije lesuren hebben dan wel bij koud weer buiten moeten gaan 
wandelen.

3. Hoewel het college in dit dossier zegt een aantal locaties te hebben onderzocht, 
vraagt onze fractie zich af waarom het in overleg met de initiatiefnemer, HCOB, niet 
mogelijk zou zijn om op een van de alternatieven, te weten de hockeyvelden 
gedurende de maanden november/december tot maart een blaashal op te richten? 
Immers dit kan een snelle en goedkopere oplossing zijn. In meerdere gemeenten 
wordt een blaashal op hockeyvelden gesitueerd, omdat de buiten-competitie toch 
(deels) stilligt.

4. Heeft het college onderzocht of de nieuwe sporthal van het OBC aan de Bussel geen 
haalbaar alternatief is?

Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven,

Ondertekening:
Henk Vreman, Gemeentebelangen Overbetuwe




